
Warszawa, dnia 14 grudnia 202012 grudnia 
2020 r.

Kancelaria Prezesa Rady Ministrów
Departament Architektury Informacyjnej 

Państwa 

Ministerstwo Cyfryzacji
ul. Królewska 27, 00-060 Warszawa

Protokół z posiedzenia nr 19/2020 Rady Architektury IT (RA IT) 9 grudnia 2020 r.

A. Uczestnicy:
Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Jacek Paziewski p.o. kierownika Zespołu Rady 
Architektury IT. Posiedzenie odbyło się w formie wideokonferencji. W posiedzeniu uczestniczyły 
następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby zaproszone do udziału 
w posiedzeniu Zespołu: 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja

Członkowie Zespołu Rady Architektury IT KRMC

1. Jacek Paziewski - p.o. Kierownika Zespołu MC

2. Andrzej Ręgowski - Z-ca Kierownika Zespołu MC

3. Dariusz Bogucki – Członek Zespołu MSWIA

4. Janusz Dygaszewicz - Członek Zespołu GUS

5. Jacek Wojcieszyński – Członek Zespołu COI

6. Roman Janczarek - Członek Zespołu MF

7. Mariusz Madejczyk - Członek Zespołu PUW, NASK

8. Joanna Koba - Członek Zespołu PKO BP

9. Jolanta Serafin - Członek Zespołu NFZ

10. Paweł Masiarz - Członek Zespołu CSIOZ

11. Jarosław Zembrzuski - Członek Zespołu GUGiK

12. Robert Lach - Członek Zespołu ABW

Pozostali uczestnicy spotkania

13. Aleksander Dumański MF

14. Maciej Górski MF

15. Wojciech Szczepanek MF

16. Paweł Neumann MF

17. Krzysztof Wróbel MF

18. Maciej Kubinowski MC

19. Maciej Skorulski MC

20. Przemysław Stelmaszewski MC

21. Dorota Kazanecka-Pieńkosz MC

22. Michalik Krystyna MC

23. Wioletta Zwara MC

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad:

1. Opiniowanie projektów:
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a. pn. „Budowa i wdrożenie Systemu Poboru Opłaty Elektronicznej Krajowej Administracji 
Skarbowej (SPOE KAS)” - wnioskodawca Minister Finansów, beneficjent Ministerstwo Finansów 
– Krajowa Administracja Skarbowa (lider opiniowania – Pan Jacek Paziewski). 

b. pn. „System Ewidencji Państwowej Inspekcji Sanitarnej (SEPIS)” - wnioskodawca Minister 
Cyfryzacji, beneficjent Kancelaria Prezesa Rady Ministrów (lider opiniowania – Roman 
Janczarek).

c. pn. „Poprawa bezpieczeństwa kolejowego poprzez budowę Systemu Egzaminowania i 
Monitorowania Maszynistów” - wnioskodawca Minister Infrastruktury, beneficjent Urząd 
Transportu Kolejowego (lider opiniowania – Dariusz Bogucki).

d. pn. „Budowa, utrzymanie i rozwój systemu informatycznego iBTM” – wnioskodawca Minister 
Infrastruktury, beneficjent Główny Inspektorat Transportu Drogowego (lider opiniowania – Pan 
Paweł Masiarz).

2. Przyjęcie pryncypiów AIP (Pan Andrzej Ręgowski).

C. Przebieg obrad.

Ad 1. 

1a.

W ramach dyskusji dot. opiniowania opisu założeń projektu, wsłuchano lidera opiniowania oraz autorów 
opiniowanego dokumentu w celu wyjaśnienia kwestii związanych z realizacją projektu.

Głosowanie nad przyjęciem rekomendacji RA IT dot. projektu pn. „Budowa i wdrożenie Systemu Poboru 
Opłaty Elektronicznej Krajowej Administracji Skarbowej (SPOE KAS)” zostanie przeprowadzone na kolejnym 
posiedzeniu.

1b.

W ramach dyskusji dot. opiniowania opisu założeń projektu, wsłuchano lidera opiniowania oraz autorów 
opiniowanego dokumentu w celu wyjaśnienia kwestii związanych z realizacją projektu.

Głosowanie nad przyjęciem rekomendacji RA IT dot. projektu pn. „System Ewidencji Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej (SEPIS)” zostanie przeprowadzone na kolejnym posiedzeniu.

1c.

W ramach dyskusji dot. opiniowania opisu założeń projektu, wsłuchano lidera w celu wyjaśnienia kwestii 
związanych z realizacją projektu.

Głosowanie nad przyjęciem rekomendacji RA IT dot. projektu pn. „Poprawa bezpieczeństwa kolejowego 
poprzez budowę Systemu Egzaminowania i Monitorowania Maszynistów” zostanie przeprowadzone na 
kolejnym posiedzeniu.

1d.

W ramach dyskusji dot. opiniowania opisu założeń projektu, wsłuchano lidera opiniowania.

Lp. Nazwa projektu Lider 
opiniowania w 
RA

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja RA Przebieg głosowania

1 Budowa, utrzymanie 
i rozwój systemu 
informatycznego 

Paweł Masiarz (brak uwag) POZYTYWNA Liczba obecnych: 11
Głosujących: 11
Liczba głosów za: 10
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iBTM Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 1

Ad. 2. 

Odbyło się głosowanie zamykające wieloetapowy proces analizy i dyskusji nad przyjęciem Rekomendacji 
Rady Architektury IT, Zespołu Zadaniowego KRMC w sprawie Pryncypiów Architektury Informacyjnej.

Liczba obecnych: 11
Głosujących: 11
Liczba głosów za: 11
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

Rekomendację przyjęto jednogłośnie.

p.o. Kierownika Zespołu

Jacek Paziewski
/podpisano elektronicznie/
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